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Beste inwoners van Beesel, Reuver en Offenbeek, 
 
In mijn toespraak op onze oprichtingsvergadering in maart 2017 schetste 
ik de gemeente waar ik graag zou willen wonen. Veel groen, veel 
ontmoetingsplekken voor jong en oud. Een verzorgd straatbeeld. 
Aandacht voor iedereen, iedereen moet kunnen meedoen. De burger 
wordt intensief betrokken bij initiatieven en besluitvorming. Er wordt 
gebruik gemaakt van de kennis en creativiteit van de eigen inwoners. Er is 
harmonie tussen mens en natuur. De gemeente is transparant in haar 
doen en laten. En dat alles is ook waar Samen Verder voor staat.   
 
Helaas moet ik na 4 jaar beleid van het huidige college (CDA,VLP, Beesel 
Lijst) constateren dat we nog ver verwijderd zijn van mijn “ideale” 
gemeente. Veel straten, plantsoenen, borders zien er onverzorgd uit.  
Mogelijkheden om in onze buitengebieden windmolens te plaatsen 
worden onderzocht. Het verduurzamen van woningen verloopt veel te 
traag. En dit zijn nog maar enkele voorbeelden. Samen Verder hamert al 
jaren op een open en snelle communicatie tussen de gemeente en u, onze 
burgers, maar we moeten helaas steeds weer constateren dat dit niet 
vlot.   
We blijven ons met hart en ziel voor u in zetten. In deze 2e editie van ons 
huis-aan-huiskrantje ’t Klavertje leest u waar we zoal mee bezig zijn. 
  
Jos Willemsen 
Voorzitter Samen Verder 
 
 . 
 
 
 
 
Jos Willemsen 
Voorzitter 
 

Er is gestart met de facelift van het marktplein Reuver en de  Rijksweg.  
Op weg naar een gezellig en veilig centrum! 
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Beschermd dorpsgezicht Beesel  
blijft behouden! 
 
 
 
In ons vorige Klavertje hebben wij verteld dat er plannen waren voor 
woningbouw in het beschermd dorpsgezicht Beesel. Het college had daar 
inmiddels een principebesluit over genomen wat zoveel betekent als dat 
men wil meewerken om dit mogelijk te maken. Samen Verder heeft 
daarop een motie ingediend om de status van het beschermd 
dorpsgezicht te bekrachtigen. Volgens de gemeentelijke regels mag er 
geen nieuwbouw plaatsvinden in een beschermd dorpsgezicht. Ook 
vanuit de omwonenden is er veel actie ondernomen om woningbouw in 
de zogenaamde paardenwei te voorkomen en ook door Monumentenzorg 
werd een negatief advies afgegeven.  
 
Gelukkig voor de omwonenden maar gelukkig ook voor de gemeente 
Beesel heeft het college uiteindelijk toch besloten om geen woningbouw 
toe te staan in de paardenwei. Wij feliciteren de omwonenden met dit 
mooie resultaat! Laten we hopen dat het college de volgende keer bij een 
principeverzoek beter oplet zodat kosten, onrust en veel frustratie 
voorkomen wordt. 

 

 

Als wij nou veranderen dan hoeft het klimaat het niet te doen. 
 

       Loesje 



 

3 
 

  
Onder de loep! 
 
 

Heeft u het ook gezien, is het u ook opgevallen?  In 
onze gemeente werd aandacht gevraagd voor 
Buurtgezinnen. Maar waar gaat het over, wat zijn  
Buurtgezinnen? Graag houden wij dat voor u onder 
de loep!  
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Kunst en Cultuur 
 
Naast veel en indringend persoonlijk leed heeft de Coronapandemie op 
een ander vlak ook diepe sporen getrokken. Bedrijven en onderne-
mingen hebben zwaar te lijden gehad en dat geldt ook voor de sector  
kunst en cultuur. En laat nou net deze  
sector in staat zijn om mensen letterlijk 
 en figuurlijk op een andere  tekst te  
brengen. Samen Verder hecht dan ook  
veel belang aan een ruim aanbod op 
het gebied van kunst en cultuur. Dat is 
des te meer nodig omdat  de gemeente 
de afgelopen jaren niet gekomen is met 
nieuw en verfrissend beleid. In het  
huidige collegeprogramma staan weliswaar prachtige voornemens. In 
de praktijk is daar niets van terecht gekomen. Sterker nog, we zien het 
budget voor kunst en cultuur afnemen van € 415.000 naar € 290.000. 
Het budget voor talentontwikkeling wordt geschrapt en er zijn minder 
interne uren beschikbaar.  
 
Dat we als Samen Verder veel waarde hechten aan kunst en cultuur 
blijkt wel uit de voorstellen die we aan de gemeenteraad hebben 
voorgelegd. In 2020 was het college van plan om de subsidie voor de 
muzieklessen voor de beide harmonieën en het fluiterkorps te 
schrappen. Op initiatief van Samen Verder heeft de gemeenteraad hier 
een stokje voor gestoken. We hebben voorgesteld om in de klooster-
tuin een kiosk te plaatsen waar jong en oud gebruik van kan maken om 
hun talenten te laten zien. Een klein muziek gezelschap, iemand die 
gedichten voorleest, jongeren die hun kunsten vertonen, etc. Bedenk 
het maar. We hebben heel wat talent in onze gemeente en daar mag 
best een podium voor zijn. Jammer genoeg zagen de andere 
raadsfracties dit niet zitten.  
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Een ander voorstel van ons was “de Week van Beleven”. Dit voorstel werd 
gelukkig wel door de hele gemeenteraad aangenomen. De “Week van 
Beleven” is een week waarin sport, bewegen, kunst, cultuur en lokale 
producten centraal staan. Verspreid door de gemeente zijn activiteiten van 
en voor elkaar, voor jong en oud. Een sportwedstrijd, een kunstmarkt, een 
wandelvierdaagse, lokale muziekbandjes, toneelsketches, etc. Een dergelijk 
evenement versterkt het saamhorigheidsgevoel en zet onze gemeente op 
de kaart. Tevens een mooi toeristisch evenement. Het wachten is nu nog 
op de uitvoering. Het college heeft er tot nu toe nog geen werk van 
gemaakt. Jammer! 
 
Kunst en cultuur heeft op dit moment het nakijken. Misschien wordt het 
tijd dat er weer een stichting komt zoals destijds  Eskacé. Bevlogen 
inwoners die zich inzetten voor het kunst- en cultuurbeleid maar dan moet 
de gemeente wel loslaten en vertrouwen op hun expertise. 

 

  
 
 
 
 
 
 
 
Sinds kort zijn wij, een enthousiaste groep jongeren, gestart met een 
Samen Verder Jongerenafdeling. Deze club is voor en door jongeren van 14 
tot 28 jaar die zich betrokken voelen bij de groene en linkse politiek. 
Thema’s als een vitale en ondernemende samenleving, wonen en 
recreëren in een veilige, duurzame en groene omgeving, voeren in ieder 
geval de boventoon. Wil jij graag met ons meedenken of meedoen, neem 
dan contact met ons op. Dit kan via onze instagrampagina: 
@Samenverderbeesel 
Groetjes,  Imane, Maxie, Loes, Max 
 

 
 

 

 

 

 
 
 



 

6 
 

 

 

Bij de gemeentelijke jaarrekening 2020 
bleek dat er forse tekorten waren die 
vooral veroorzaakt waren door de 
stijgende kosten voor de jeugdzorg en de 
WMO. Maar gelukkig hadden we nog 
een grote spaarpot waarmee het tekort 
in één keer kon worden betaald. 
 In maart 2021 werd duidelijk dat er ook in 2021 forse tekorten zouden 

zijn maar ja, de spaarpot was leeg. Dit alles leidde tot veel kritische 
vragen uit de raad onder andere ook door Samen Verder want hoe 
heeft dit kunnen gebeuren?   
Een van onze conclusies was dat de tekorten zijn ontstaan doordat er 
onvoldoende controle en sturing was. Als je pas in maart 2021 weet 
dat je een miljoenentekort hebt over 2020, dan zit er iets 
fundamenteel fout. Vergelijk het met je eigen inkomen. Je geeft geld 
uit, maar let niet op of dit wel in de pas loopt met je inkomen. Na 
afloop van de maand kom je tot de ontdekking dat je dik in het rood 
staat. Niet bepaald handig. De gemeente kwam er pas na afloop van 
het jaar achter dat ze grote tekorten hadden. En dat is al helemaal niet 
handig! 
Maar goed, er werd door het college voor 2021 een herstelplan 
opgesteld dat ervoor moet zorgen dat we in 2021 een gat van meer 
dan één miljoen dichten. Een plan met veel aannames en weinig 
zekerheden en met de belofte om nu wel de uitgaven in de gaten te 
houden. Of het gaat lukken? Samen Verder blijft het kritisch volgen. 
Dus college: mouwen opstropen, de schouders eronder en je het 
schompes werken om ervoor te zorgen dat we niet in het rood 
eindigen!  
 
Ons punt: als je niet oplet, loop je het risico dat 
je straks met een lege beurs zit.  
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Hoi , mijn naam is Michele Urru, als mensen voor het eerst mijn naam 
horen zeg ik altijd , det is unne ech Ruiverse naam, (bij wijze van grap). 
Mijn vader was van Italiaanse komaf vandaar mijn naam. 
Ik ben getrouwd met Nicole en samen hebben we 3 kinderen Vera, Simon 
en Max. We hebben twee beagles waar we graag mee wandelen. Ik werk 
bij Scheuten Glas als productiemanager. Vanaf mijn 18e ben ik actief in 
het verenigingsleven en sinds een jaar of 10 ben ik actief in de politiek. 
Verder speel ik zo nu en dan piano of gitaar.  
 

• Waarom ben je politiek actief geworden? 

Ik ben politiek actief geworden om iets voor de gemeenschap te 

kunnen betekenen. Ik krijg veel energie als ik mensen kan helpen om 

hun ideeën te verwezenlijken. 

• Welke eigenschap komt je het best van pas in de politiek? 

Ik maak makkelijk contact met mensen. Wat ik daarbij ophaal, helpt 

mij in het maken van afwegingen bij besluitvorming. 

• Welk onderwerp heeft jouw bijzondere aandacht en waarom? 

Duurzaamheid heeft mijn aandacht. Het grijpt op alle onderwerpen 
in. Iedereen krijgt ermee te maken en ook lokaal in een kleine 
gemeente kun je duurzaamheid aanpakken en beïnvloeden. 

• Wat wil je voor de gemeente bereiken? 

Ik wil vanuit Samen Verder invloed op het gemeentebeleid 
uitoefenen zodanig dat Beesel zijn eigen broek kan ophouden en 
zelfstandig is en blijft. 

 
 

Even voorstellen: 
 
Raadslid en fractievoorzitter Samen Verder 
 
Michele Urru 



 

8 
 

 

Colofon 
 

Dit is een uitgave van de lokale politieke partij Samen Verder. 
Website: samenverderbeesel.nl 
Facebook: Samen Verder 
Instagram: samenverderbeesel 
Twitter: @SamenVBeesel 
 
Wil je reageren? Mail naar redactie@samenverderbeesel.nl 
 
Wil je ons steunen? Kijk op onze website of stuur een mailtje naar 
secretariaat@samenverderbeesel.nl 
 
 
 
 

 
 

Windmolens 
 

Degenen die ons volgen, weten inmiddels wel  
dat we tegen windmolens zijn in of bij 
 Meerlebroek. Dat lijkt vreemd voor een  
progressieve en vooral groene partij. Wij zijn niet tegen windmolens, 
integendeel. Wij zijn wel tegen overhaaste beslissingen en al helemaal 
als die ten koste gaan van ons natuurgebied. Laten we het beetje 
groen dat we in onze gemeente hebben, koesteren.   
 

We worden misschien wel geholpen door een uitspraak in een 
rechtszaak over een windmolenpark in het noorden van het land. De  
milieunormen zoals geluidsoverlast en slagschaduw werden tot nu toe 
nationaal getoetst. Volgens de Raad van State zijn deze nationale 
normen echter nooit goed onderzocht. En dit is volgens het Europese 
recht wel noodzakelijk. Voor nieuwe windmolenparken is het dus 
wachten totdat de milieubeoordeling er ligt. Hoe die eruit komt te zien 
weten we natuurlijk niet maar laten we hopen dat het een 
aanscherping van de milieunormen betekent. In de tussentijd moeten 
we inzetten op energiebesparing (wat je niet verbruikt hoef je niet op 
te wekken), zonnepanelen, warmtepompen, samenwerking met regio-
gemeenten en het onderzoeken van alternatieven.  
 
 

 

 

 


